
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 12. februar 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 494
Vil ministeren kommentere henvendelsen fra Lene Frederiksen, Langeskov
(MOF alm. del – bilag 134), i den forbindelse oplyse, hvilke redskaber kom-
munerne har for at komme problemer med gener fra brændeovne til livs, og
hvad kommunen i det konkrete tilfælde har gjort? Har kommunen udtømt mu-
lighederne for at håndtere generne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Adelsteen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pia.Adelsteen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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